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Nr. Onderwerp  
1.  Opening en 

mededelingen 
 

De voorzitter opent de vergadering 

2.  Toekomstagenda 
Regio Groningen-
Assen 
(Informerend) 
 

De heren Dijkema en Lauwerier presenteren namens de Regio 
Groningen-Assen de toekomstagenda. Zij beantwoorden vragen 
over onder andere de samenwerking, de lobby in Europa en Den 
Haag, geldstromen en enkele inhoudelijke thema’s. 
Raad is op hoofdlijnen geïnformeerd 

3.  Evenementenbeleid 
(Koersbijeenkomst) 
 

De dames Talens en Egberts presenteren het beleid in wording. 
Centraal daarin staan de drie thema’s “Bruisende hoofdstad van 
Drenthe”, “Sportstad” en “TT/motorstad”. Dhr, Hasslacher (VVD) 
vraagt welke thema’s zijn afgevallen, en vindt dat het thema 
“cultuur” wat meer aandacht mag krijgen. Verder krijgt de raad 
antwoord op verduidelijkende vragen over onder andere 
differentiatie naar wijken, aandacht voor doelgroepen en meer 
regelvrijheid voor kleine evenementen. 
 
Aan de hand van 10 vragen discussieert de raad over de richting 
voor het nieuwe beleid. 
1 – De raad ziet graag een mix enkele grote (landelijk/regionaal) 
en kleine evenementen, en voldoende aandacht voor zowel 
bestaande als nieuwe evenementen. 
2 – De raad herkent de TT Assen als een uniek en te behouden 
handelsmerk. Tegelijk lijkt het verstandig om niet alles daar op te 
baseren. 
3 – De raad accepteert dat evenementen ten koste gaan van 
rust, zo lang ook daar voldoende balans gevonden wordt (rustige 
dagen en gebieden). 
4 – Zo is de raad voorstander van het faciliteren van een groot 
concert, zo lang dat een uitzondering blijft en er daarbij 
voldoende rekening gehouden wordt met de directe omgeving. 
5 – Een groot landelijk evenement als The Passion zou goed 
kunnen passen, maar niet tegen elke kosten en liefst in 
samenwerking met bijvoorbeeld scholen en het museum (‘side-
events’ voor inwoners). 
6 – In lijn met punt 2 ziet de raad de TT Assen als kern, zonder 
dat dit de enige drager van het profiel moet zijn, 
7 – De Kop van de Vaart mag wat de raad betreft néér gebruikt 
worden voor evenementen, ook als wegen daarvoor afgesloten 
moeten worden. 
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8 – Evenementen gebruiken om nieuwe gebieden te promoten 
gaat de raad over het algemeen te ver, maar zou in sommige 
gevallen wel kunnen. 
9 – De raad heeft geen voorkeur als het gaat om de keuze 
tussen één groot of 10 kleine evenementen. Per situatie maken 
ze graag een afweging, en als er goede voorstellen liggen, is er 
al snel (meer) ruimte te bieden. 
10 – Voor het overige vraagt de raad aandacht voor 

- de inzet van vrijwilligers en jongeren, 
- voldoende momenten en plekken van rust, 
- minder regels voor kleine aanvragen, 
- een sterk faciliterende en meebewegende rol voor de 

gemeente, 
- goede begeleiding voor kleinere organisaties, 
- samenwerking in de regio en met de participatieraad in 

Assen, en 
- meer aanbod voor jongeren en in de wijken. 

 
Met deze input gaat de organisatie verder met het voorbereiden 
van een beleidsvoorstel. In september zal dat ter besluitvorming 
in de raad zijn. 

4.  Kadernotitie 
digitale ethiek 
(Consulteren) 
 

De kadernotitie is op 3 april informerend besproken. Op basis 
daarvan hebben enkele fracties nagedacht over een 
amendement. De ideeën over dat amendement gingen zo ver, 
dat het presidium op 17 april heeft geconcludeerd dat de notitie 
ook consulterend besproken moet worden. 
 
De fracties benoemen vier punten voor nadere discussie. 
• Is het een Kadernota of eerder een Startnotitie? 
Diverse fracties vinden het belangrijk om aan de slag te gaan 
met gesprekken over digitale ethiek. Zij vinden de beschreven 
kaders te veel ruimte bieden. De gesproken toelichting tijdens de 
informerende bijeenkomst was veel helderder. Ze zien in de 
notitie goede handvatten voor het starten met gesprekken, maar 
geen uitontwikkelde en eenduidig uitvoerbare kaders. Om die 
reden bepleiten ze om het niet als kadernota vast te stellen, 
maar te gaan gebruiken als startnotitie. 
• Welke expertise is nodig 
Een aantal fracties ziet graag een professionele organisatie die 
toeziet op de gesprekken over digitale ethiek. Bij voorkeur is dat 
dan een commissie met een vaste samenstelling waar ook 
externe deskundigen in zitten. Andere fracties herkennen het 
belang van een vaste samenstelling maar hebben voorkeur voor 
een interne bemensing met het oog op (intern) trainen en leren. 
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Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad van de gemeente Assen op 21 mei 
2025 
 
Voorzitter: M.L.J. Out 
Griffier: J. de Jonge  
 
{{esl:Signer1:SignerName:size(200,50)}} 
 
{{esl:Signer1:capture:size(200,50)}} 
 
 
{{esl:Signer2:SignerName:size(200,50)}} 
 
{{esl:Signer2:capture:size(200,50)}} 
 

• Hoe helpt dit de inwoners en hoe zijn die betrokken 
Enkele fracties benoemen dat de beschreven kaders voor 
inwoners onnavolgbaar zijn. Ze vinden het wel belangrijk om er 
mee te beginnen, en via goede afspraken over leren en herzien 
toe te werken naar duidelijkere kaders. Snel meebewegen met 
ontwikkelingen is daarbij belangrijk, geven ze aan. 
• Opdrachtnemers van de gemeente 
Meerdere partijen vinden het belangrijk dat de gemeente ook 
aan haar samenwerkingspartners regels oplegt over digitale 
ethiek, in ieder geval als die partners ook data van de gemeente 
krijgen of gebruiken. De notitie die er nu ligt is daar niet geschikt 
voor maar kan wel uitgroeien. Daar komt dan wel de vraag bij 
kijken hoe een organisatie om kan gaan met verschillende regels 
uit verschillende gemeenten. 
 
Wethouder Rasker spreekt uit dat de commissie een vaste kern 
zal krijgen, juist om van daaruit makkelijker expertise er bij te 
vragen. Dat zouden ook inwoners kunnen zijn. Hij geeft aan dat 
het vaststellen van de notitie belangrijk is om te gaan starten met 
het voeren van de gesprekken. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel in de huidige vorm ter 
bespreking op de agenda van 21 mei komt. In de tussentijd 
kunnen fractie smet elkaar afstemmen wat ze willen met onder 
andere de vraag of het een startnotitie of een kadernota is. 
 

5.  Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering 
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PRESENTIELIJST 

Naam  Fractie 
  
Aanwezig  

 
Naam  Fractie 

 
Aanwezig  

Raadsleden    Plv. raadsleden   
Mw. A.J. de Ruiter-Dekker Stadspartij PLOP Ja  Dhr. B.C. Ananias SP Ja 

Dhr. C.M.V. Boonzaaijer Stadspartij PLOP Afwezig  Dhr. G.J. van Halen PvdA Ja 

Dhr. A.A. Dik Stadspartij PLOP Ja  Dhr. B. Schaaphok VVD Ja 

Dhr. H. Santing Stadspartij PLOP Ja  Dhr. W.J.N.M. de Jong D66 Ja 

Mw. J. Booij-Venekamp Stadspartij PLOP Ja  Dhr. H. Holwerda CU Ja 

Dhr. B.J. Weening ChristenUnie Ja  Dhr. G.B.F. Verhaaf GroenLinks Ja 
Mw. J.A.W. van der Mark-
Leijssenaar ChristenUnie 

Ja  Mw. M.O. Deen 
CDA 

Afwezig 

Dhr. J.N. Setz ChristenUnie Ja  Dhr. A. Roggen Stadspartij PLOP Ja 

Dhr. S.C. van Luijk ChristenUnie Ja  Dhr. J.G. Wildervanck Leefbaar Assen Ja 

Dhr. T.S. Medemblik ChristenUnie Voorzitter  Dhr. L.R. van Dijk Leefbaar Assen Ja 

Dhr. J. Talens Assen Centraal Ja  MW A.A. Bakker Lijst van Brakel Ja 

Dhr. L.G.J. Rengers Assen Centraal Ja     
Mw. P. van der Meulen-ter 
Braake Assen Centraal 

Ja  
Griffiers  

 

Dhr. H. van der Wal Assen Centraal Ja  Dhr. J. de Jonge Griffier Ja 

Dhr. C.H.M. Otto Assen Centraal Ja  Dhr. A. Erkens plv. Griffier Ja 

Dhr. A. Zwikker Assen Centraal Ja  Mevr. M. Oenema Raadsadviseur Afwezig 

Dhr. S.J. Bakker PvdA Ja     

Dhr. O.S. Omar PvdA Afwezig  Collegeleden   

Dhr. W. Bouwmeester PvdA Ja  Dhr. M.L.J. Out Burgemeester Afwezig 

Dhr. B. Homan VVD Ja  Dhr. B.J. ten Oever Wethouder Ja 

Dhr. M.A. Hasslacher VVD Ja  Dhr. C.J. Staal Wethouder Ja 

Mw. S. Alberts VVD Ja  Dhr. A. Smit Wethouder Ja 

Dhr. S. Bakker GroenLinks Ja  Dhr. M.F. Rasker Wethouder Ja 

Mw. H.T. Haan GroenLinks Ja  Dhr. J. Broekema Wethouder Ja 

Dhr. P.R. van der Kolk-Kruithof GroenLinks Ja  Dhr. T. Dijkstra Gemeente Secr. Ja 

Mw. A. Bornkamp D66 Ja  Ambtenaren/Insprekers   
Mw. D.J. van de Kant D66 Ja     

Dhr. D.M. Klingenberg D66 Ja     

Dhr. R. Witteman CDA Ja     

Mw. I.A. Trul-Kreuze CDA Ja     

Mw. J. Drenthe SP Ja     

Mw. A. de Rijke-Criens Leefbaar Assen Afwezig     

Mw. T.C. van Brakel-Engberts Lijst Van Brakel Ja     
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